

&thejuice.

Privacy Policy

(Operated by 9535-8842 Québec Inc.)

1. Introduction

This Privacy Policy explains how &thejuice., operated by 9535-8842 Québec Inc., handles your personal information when you access our services through Whop.com. By using our services, you acknowledge and accept the practices described in this policy.

2. Data Collection

- &thejuice. does not directly collect, store, or process personal user data.
- All user data, including payment and contact details, is managed by Whop.com, our platform provider.
- We have access to user information provided by Whop.com, including name, email, and purchase history, to facilitate service delivery.

3. Use of Personal Information

- We use Whop-provided information strictly to:
 - Manage user accounts and provide access to purchased content.
 - Communicate important service-related updates.
 - Monitor compliance with our Terms & Conditions.

4. Data Sharing

- We do not sell, rent, or share personal data with third parties.
- User information may be disclosed if required by Quebec law, legal proceedings, or to enforce our Terms & Conditions.

5. Data Security

- While we do not store user data, Whop.com applies industry-standard security measures to protect personal information.
- We encourage users to review Whop.com's privacy policy to understand how their data is managed.

6. Cookies and Tracking

- Any use of cookies or tracking is managed by Whop.com, and users are subject to their policies.
- Users should refer to Whop.com's cookie settings for details on opting out.

7. Compliance with Laws

- This policy complies with Quebec privacy laws and acknowledges potential applicability of the GDPR for European users.
- If you are an EU resident, you may have additional rights under GDPR, and we recommend reviewing Whop.com's GDPR compliance measures.

8. Contact Information

For privacy-related inquiries, please contact us at support@jayandthejuice.com.

By using our services, you acknowledge that Whop.com is the data controller, and &thejuice. operates in compliance with its platform policies.

A French version of this document is available below, in compliance with Quebec Law

1. Introduction

Cette Politique de Confidentialité explique comment &thejuice., exploité par 9535-8842 Québec Inc., gère vos informations personnelles lorsque vous accédez à nos services via Whop.com. En utilisant nos services, vous reconnaissiez et acceptez les pratiques décrites dans cette politique.

2. Collecte des Données

- &thejuice. ne collecte, ne stocke et ne traite pas directement les données personnelles des utilisateurs.
- Toutes les données utilisateur, y compris les informations de paiement et de contact, sont gérées par Whop.com, notre fournisseur de plateforme.
- Nous avons accès aux informations fournies par Whop.com, y compris le nom, l'email et l'historique des achats, pour assurer le service.

3. Utilisation des Informations Personnelles

- Les informations transmises par Whop.com sont uniquement utilisées pour :
 - Gérer les comptes des utilisateurs et fournir l'accès aux contenus achetés.
 - Communiquer des mises à jour importantes sur nos services.
 - Surveiller le respect de nos Conditions Générales.

4. Partage des Données

- Nous ne vendons, ne louons ni ne partageons les données personnelles avec des tiers.
- Les informations des utilisateurs peuvent être divulguées si requis par la loi québécoise, une procédure légale ou pour faire respecter nos Conditions Générales.

5. Sécurité des Données

- Bien que nous ne stockions pas de données, Whop.com applique des mesures de sécurité conformes aux normes de l'industrie pour protéger les informations personnelles.
- Nous recommandons aux utilisateurs de consulter la politique de confidentialité de Whop.com pour comprendre la gestion de leurs données.

6. Cookies et Suivi

- Tout usage de cookies ou de technologies de suivi est géré par Whop.com, et les utilisateurs sont soumis à leur politique.
- Les utilisateurs peuvent consulter les paramètres des cookies sur Whop.com pour désactiver certaines fonctions.

7. Conformité aux Lois

- Cette politique est conforme aux lois sur la protection de la vie privée du Québec et reconnaît l'application potentielle du RGPD pour les utilisateurs européens.
- Si vous êtes un résident de l'UE, vous pouvez avoir des droits supplémentaires en vertu du RGPD. Nous recommandons de consulter les mesures de conformité de Whop.com.

8. Coordonnées

Pour toute question relative à la confidentialité, veuillez nous contacter à support@jayandthejuice.com.

En utilisant nos services, vous reconnaisssez que Whop.com est le responsable du traitement des données, et &thejuice. opère en conformité avec ses politiques de plateforme.